



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

22/11/2022

٢٠٢٢/١١/٢٢ م

Disclosure

الإفصاح

Oman Flour Mills Company (S.A.O.G) would like to disclose to our valued shareholders, that Atyab Investment LLC (a wholly owned subsidiary of Oman Flour Mills) has signed a share purchase agreement to acquire a stake in Modern Dairy Factory LLC, under the brand (Al-Khamayel).

تود شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) الإفصاح للمساهمين الكرام، أن شركة أطياب للإستثمار (ش.م.م.) (شركة تابعة بالكامل لشركة المطاحن العمانية) وقعت عقد شراء حصة في مصنع الألبان الحديث (ش.م.م.)، تحت العلامة التجارية (الخمائل).

Under the agreement, Atyab Investment Company, along with the Ministry of Defense Pension Fund and Seven Seas Company LLC, will acquire 80% of Modern Dairy Factory LLC (Al-Khamayel), of that Atyab Investment Company's share will be 40% of the Modern Dairy Factory.

وبموجب الإتفاقية سوف تستحوذ شركة أطياب للإستثمار إلى جانب صندوق تقاعد وزارة الدفاع، وشركة البحار السبع (ش.م.م.) على ٨٠٪ من مصنع الألبان الحديث (الخمائل)، على أن تكون حصة شركة أطياب للإستثمار ٤٠٪ من مصنع الألبان الحديث.

Note that the completion of this acquisition is subject to satisfying certain conditions under the abovementioned share purchase agreement. Oman Flour Mills will update the market upon the completion of the acquisition deal.

علما بأن إتمام صفقة الإستحواذ مشروط باستيفاء الشروط التي تم الإتفاق عليه بين الأطراف، وستقوم شركة المطاحن العمانية بإفاداة السوق عند إتمام الصفقة بشكل تام.



عن شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.
For /Oman Flour Mills SAOG



C.R. No. 10/5841/0

P.O. Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman
Tel: (968) 24717300, Fax: (968) 24714711
Customer Service Enquiries: (968) 24717333

Website: www.omanflourmills.com
e-mail: info@omanflourmills.com

س.ت.رقم: ١٠/٥٨٤١/٠

ص.ب: ٥٦٦، روي. الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عُمان
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٤٧١١ (٩٦٨)
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)